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Aan het college van B&W en Gemeenteraad van Maastricht 

 

Maastricht, 1 maart 2018. 

Onderwerp: Bestemmingsplan Tram Maastricht-Hasselt (TMH) 

Geacht College van B&W, geachte Raadsleden, 

Ik ben kandidaat raadslid van PVV Maastricht en richt mij tot U met het verzoek om het Vaststellen 

van bestemmingsplan Tram Maastricht – Hasselt uit te stellen tot na de verkiezingen van 21 maart 

2018. 

Zoals ook in de Motie van PVM, CDA, MV en LPM staat vermeld, zijn er nog altijd veel 

onduidelijkheden in dit dossier. Die wel een gedegen en goed onderbouwde weergave moeten geven 

van de noodzaak en de haalbaarheid in de toekomst. Er worden vele aannames gedaan, vele getallen 

vermeld, die toch zeer tegenstrijdig zijn als je ze probeert te herleiden. Een van mijn vragen is, 

hoeveel reizigers maken er momenteel gebruik van het OV Maastricht – Hasselt. Hoe is er 

vastgesteld, dat er 10.800 reizigers per werkdag gebruik gaan maken van TMH. Het OV aandeel in de 

verplaatsingen van Maastricht – Hasselt neemt toe van 6,4 naar 6,6. En regionaal gaat het over een 

toename van 560.000 naar 636.000 mensen (13,5% stijging). Is dat per jaar? Waarom wordt er de 

ene keer per werkdag gerekend ( 10.800 reizigers 260 werkdagen = 2.808.000 reizigers) en dan in 

totalen mensen en dan in procenten. Waarom kan of wil het College B&W en de Coalitie niet 

duidelijk en transparant zijn? 

Door nu in allerijl nog dit bestemmingsplan er door heen te drukken voor de verkiezingen, zadelen de 

coalitie partijen (VVD, SP, D66, Groen Links en Senioren Partij) de burgers van Maastricht en de 

nieuwe Gemeenteraad van Maastricht op met een Miljoenen slurpend Ego-project, dat in 2015 

begroot is op 70,5 miljoen (prijspeil 2015). Maar vandaag is het 2018 en waarom heeft het College en 

Coalitie dat bedrag nog niet geïndexeerd.?  

Als de gemeenteraad echt zorgvuldig wil zijn en in het belang van de burgers van Maastricht 

besluiten wil nemen, dan zal dit grote ingrijpende besluit nu niet voor de verkiezingen worden 

vastgesteld. Zoals de indieners van de Motie ook terecht verzoeken.  



Op de Raadsvergadering van 27 februari 2018, is de Actualisatie Sportbeleid er door de Coalitie 

letterlijk er door heen geduwd. Ondanks het gedegen verweer, dat door de diverse 

gemeenteraadsleden gegeven is. Zowel de coalitie raadsleden, als de wethouder kon geen 

overtuigend antwoord geven op de voorgelegde vragen en vaststellingen. Door het besluit zijn de 

nieuwe Gemeenteraad, de Buitensportclub ( die geen reserve budget meer hebben voor het 

spreidingsbeleid, dat eigenlijk tot 2020 liep) en de Sporthal van De Heeg slachtoffer in de 

prestatiedrang van de Wethouder en de Coalitie van VVD, D66, SP, Groen Links en Senioren Partij.  

Het belang van de sporters en hun sportverenigingen werden helemaal niet meegewogen. En 

ondanks de twijfels, die individuele coalitie raadsleden dan lieten doorsijpelen in hun 

beantwoording, zijn ze gewoon stem vee van de coalitie. De vertegenwoordiging van het belang van 

de burger telt dus niet mee. 

De Wethouder zegt zelfs met grote glimlach, jullie als gemeenteraad besluiten niet ik en jullie als 

gemeenteraad moeten in de toekomst de financiële middelen maar zoeken, de reserve van 2,2 

miljoen is dan weg voor spreidingsbeleid, voor De Heeg is te weinig en ook daar is nog geen plan, dat 

klopt. 

Dan maar afvragen hoe het komt dat de burgers geen vertrouwen hebben in gemeente bestuur, de 

politiek.  

Ook daarom heb ik de keuze gemaakt om mij kandidaat te stellen namens PVV voor Maastricht. 

Hoogachtend, 

John Nouse 

Burger en Kandidaat raadslid PVV  

 


